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Komisia regionálneho rozvoja  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

 

Košice: 24.11.2023 

Číslo: 0013/15/2023-378 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

zo 7. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, 

konaného dňa 21.11.2023, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 

č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 
 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Majetkové veci Dodatok č. 5 k  Zásadám hospodárenia s majetkom Košického 

samosprávneho kraja 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2024 – 2026          

5. Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach 

6. Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

7. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického kraja na roky 2023 – 2027 

(s výhľadom do roku 2030) 

8. Vyhodnotenie Vodíkovej stratégie Košického kraja za obdobie 2022 – 2023 

9. Informatívne správy 

a) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s.  

b) Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácii Dobrovoľný zbor civilnej ochrany 

KSK 

10. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 

polrok 2024 

11. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024 

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

13. Rôzne 

14. Záver 
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K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp privítala hlavného 

kontrolóra KSK Ing. Jozefa Hudáka a prítomných členov komisie na 7. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 13 členov, čo je 

nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, výlučne pre 

potreby zhotovenia zápisnice. 

Program  rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia:  

K bodu č.1 diskusia neprebehla.  

 

Záver:  

Predsedníčka komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o programe ako celku.  

 

Uznesenie č. 36/2023  

Komisia schvaľuje program 7. rokovania Komisie Regionálneho rozvoja.  

 

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 13  

Za: 13    Proti: 0    Zdržal sa: 0  

Predsedníčka komisie skonštatovala, že program 7. rokovania komisie bol schválený 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie. 

Vyjadrenie:  

Predsedníčka komisie informovala, že z posledného rokovania neboli prijaté žiadne požiadavky na 

tajomníčku komisie. 

 

Uznesenie č. 37/2023  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

 

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 13    Za: 13 Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Majetkové veci Dodatok č. 5 k  Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho 

kraja 

 

Vyjadrenie: JUDr. Ľubica Palková, Poverená riadením odboru správy majetku Úradu 

Košického samosprávneho kraja 

 

Diskusia:      JUDr. Ľubica Palková odpovedala na otázku pána INg. Igora Petríka.  
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Uznesenie č. 38/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č.4 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2024 – 2026.         

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Igor Petrík, ktorý sa opýtal na nenávratnú finančnú výpomoc 

ministerstva financií. Do diskusie sa zapojil JUDr. Ing. Slavomír Borovský, ktorý poukázal na 

nárast daní, ktoré ovplyvní rozpočet. Ing. Lipovská povedala, že rozpočet je variabilný a dá sa 

s ním pracovať 

 

Uznesenie č. 39/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

 

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 14     

Za: 12     Proti: 0   Zdržal sa: 2  

Záver: Návrh bol schválený 

 

 

K bodu č.5 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 13/2016 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach. 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavila pani Ing. Mária Knutová, referent rozpočtu 

 

Diskusia:       Do diskusie sa nikto nezapojil 

 

Uznesenie č. 40/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 
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K bodu č.6 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2022 o financovaní 

základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Mária Knutová, referent rozpočtu.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil 

 

Uznesenie č. 41/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 6:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického kraja na roky 2023 – 2027 (s 

výhľadom do roku 2030) 

 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

Uznesenie č. 42/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 7:  

Prítomní: 13   

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.8 

Vyhodnotenie Vodíkovej stratégie Košického kraja za obdobie 2022 – 2023 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani RNDr.Katarína Sasaráková, projektový manažér.  

 

Diskusia: Otázku položil pán RNDr. Martin Smrčo, ktorého zaujímalo v akom stave je výroba 

vodíka, z čoho zaplatí elektrolyzér a v akom štádiu je projekt vodíkovej lode.  

 

 

Uznesenie č. 43/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a zobrať na vedomie.   

 

Hlasovanie č. 8:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  
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Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.9 

Informatívne správy 

a) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s.  

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Mária Halačová, referent odborných činností.  

 

Diskusia: členov komisie zaujímali personálne zmeny v spoločnosti. P. Halačová mu odpovedala, 

že p. Ing. Petra Harčarika nahradil Ing. arch. Serfözö. 

 

Uznesenie č. 44/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a zobrať na vedomie.   

 

Hlasovanie č. 9:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

b) Informatívna správa o činnosti neziskovej organizácii Dobrovoľný zbor civilnej ochrany 

KSK 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Mária Halačová, referent odborných činností.  

 

Diskusia: členov komisie zaujímali počty zamestnancov v organizácií.  

 

Uznesenie č. 45/2023  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja materiál 

prerokovať a zobrať na vedomie.   

 

Hlasovanie č. 10:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0    Zdržal sa: 0  

 

K bodu č.10 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 

2024 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja.   

 

Diskusia: Otázku položil pán JUDr. Slavomír Borovský, ktorého zaujímalo či sa bude obstarávať 

len Zmeny a doplnky Územného plánu alebo nový Územný plán.  

Následne prebehla diskusia k Programu obnovy krajiny a s tým súvisiacimi personálnymi 

zmenami v Agentúre regionálneho rozvoja. Predsedníčka komisie načala tému kontaktného bodu 

Maďarsko-Slovenskej spolupráce. 

 

Uznesenie č. 46/2023  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024 
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Hlasovanie č. 11:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.11 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2024 

Vyjadrenie:  Materiál predstavila pani Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

Diskusia:  P. Mgr. Ing. Miloš Ihnát navrhol doplniť do plánu úloh Kúpele Byšta. Pán JUDr. 

Slavomír Borovský  žiada o väčšiu spoluprácu kraja s obcami a vyššiu informovanosť a doplniť 

do plánu úloh.  

 

Uznesenie č. 47/2023  

Komisia regionálneho rozvoja schvaľuje Plán úloh komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na I. polrok 2024.  

 

Hlasovanie č. 12:  

Prítomní: 13     

Za: 13      Proti: 0   Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.12 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie:  Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia neprebehla.  

 

Záver: Predsedníčka komisie skonštatovala, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č. 13: 

Rôzne 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie vyzvala členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

K bodu č.14   

Záver 

Predsedníčka komisie pani Mgr. Adrianna Gergely Papp, poďakovala prítomným za účasť. Ďalšie 

rokovanie komisie sa uskutoční v roku 2024, presný harmonogram bude zaslaný.   
 

 

 

 

 

..................................................       .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                      Mgr. Adrianna Gergely Papp 

     tajomníčka komisie                                                                predsedníčka komisie 


